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Írásbeli kérdés !
Dr. Kövér László ú r
az Országgyű lés elnöke részére

HELYBEN

Tisztelt Elnök Úr !

Az Országgyűlésről szóló tv. 42 . § (8) alapján bejelentem, hogy írásbeli kérdést kívánok
benyújtani Dr. Trócsányi László igazságügyi miniszter részér e

"A Veritas Intézet kapja meg a hazai zsidóság személyes adatait? "

címmel .

Tisztelt Miniszter Úr !

A most elfogadott 2015 . évi CLIV sz . törvény a köziratokról, a közlevéltárakról és a
magánlevéltári anyag védelméről szóló 1995 . évi LXVI törvény módosításáról rendelkezett.
A módosítás szerint a zsidó kárpótlási ügyekben keletkezett iratokat az Igazságügyi Hivatal -
az Ön által vezetett minisztérium háttérintézménye - a Veritas Történetkutató Intéze t
levéltárának rendelkezésére bocsájtja .
Az említett adatok természetesen kiemelten szenzitív adatoknak minősülnek, hiszen magyar
állampolgárok zsidó származásáról szolgálnak információval . Az alaptörvény és a 2011 évi
CXII törvény (Infotörvény) értelmében a személyes adatokat és ezen belül a szenzití v
adatokat különleges védelem illeti meg. Szenzitív adatnak számítanak a személyes adato k
közül azok, amelyek az érintett érdekében fokozottabb védelmet élveznek . Ezek a faj i
eredetre, a nemzetiséghez tartozásra, a politikai véleményre, vagy pártállásra, a vallásos vag y
más világnézeti meggyőződésre, az érdekképviseleti szervezeti tagságra, a szexuális életr e
vonatkozónak .

Mint azt Ön is jól tudja a Veritas Történetkutató Intézet az a kormányközeli szervezet ,
amelynek konferenciái rendre antiszemita és holokauszttagadó véleményeknek adnak helyet .
A szervezet elnöke, Szakály Sándor a zsidók deportálását korábban "idegenrendészet i
eljárásnak" nevezte, továbbá tagja a Horthy-rendszert deklaráltan rehabilitálni kívánó,
történelemhamisító Vitézi Rendnek is . Ebbő l nem úgy tűnik, hogy jó kezekbe kerülnének a
hazai zsidóság személyes adatai.

Kérdezem ezért miniszter urat :

1. A döntés előtt egyeztetett-e az Ön által vezetett minisztérium a hazai zsidó szervezete k
vezető ivel ?

2. Nem tartja-e elfogadhatatlannak, hogy egy széles körben antiszemitának tartott személ y
vezette szervezet kezébe kerülnek a hazai zsidóság személyes adatai ?

3. Nem tartja-e alkotmányellenesnek, hogy magyar állampolgárok zsidó származására
vonatkozó szenzitív személyes adatok kerülnek egy széles körben antiszemitának tartot t
személy vezette szervezet kezébe?



4. Lehetségesnek tartja-e, hogy az Orbán-kormány ezzel a jobbikos Gyöngyösi Márto n
korábbi javaslatának tenne eleget, miszerint listázná a zsidó származású magya r
állampolgárokat ?

5. Mit kíván tenni igazságügyi miniszterként a gyalázatos törvénymódosítás ellen ?

6. Amennyiben semmit, mikorra várható, hogy benyújtja lemondását ?

Megtisztelő válaszát írásban várom.

Budapest, 2015 . október 19 .

Tisztelettel :

1;n.‘"áh Lajo
Demokratikus Koalíci ó
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